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Hallo 10 2«

Hierbij het stuk voor de annotatie ik weet dat het niet veel zegt maar meer kunnen we nu echt niet melden de plannen
veranderen namelijk ook onaeveer ieder uur En we willen denk ik allemaal niet dat onze beider ministers iets anders gaan
beloven aan het veld Helaas heeft

teststrategie Ik hoop dat dit voldoende is voor jullie

10 2e log niet mee kunnen kijken hierop juist vanwege de uitwerking van die nieuwe

Annotatie sneltesten uitrollen in de zorg

Ik zie de problemen die a lie partijen in de zorg momenteel ervaren bij het in waarborgen van de continuiteit van zorg en

de rol die het hebben van een snelle testuitslag hierbij speelt
Er wordt momenteel op verzoek van MINVWS ook naar aanleiding van het Catshuis afgelopen zondag gewerkt aan een

nieuwe teststrategie die is nog volop in beweging deze wordt morgen besproken in de MCC

Sneltesten vormen hiereen belangrijk onderdeel van

De zorg heeft een prominente plek in deze strategie als enige partij samen met het onderwijspersoneel behoud de zorg

het testen met prioriteit bij klachten Bovendien geldt dat er bij uitbraken in zorginstellingen laagdrempelig en dus ook

asympotomatisch getest mag worden met RCR

Over de uitrol van sneltesten kan nu nog niet iets concreets beloofd worden aan de zorg daarvoorzijn we ook

afhankelijk van de praktijkvalidatie als bijvoorbeeld na een negatieve sneltest uitslag een PCR nodig blijft is ergeen

tijdswinst te behalen die komende week wordt afgerond
Daarna zal VWS zo snel als mogelijk aan de uitrol beginnen
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Ik heb net de LHV gesproken
dat de sneltesten zodra dat mogelijk is ook uitgerold gaan worden naar de zorg waaronder huisartsen maar dat dit wel en

politiek besluit vergt en dan bovendien nog wel een logistieke operatie is We kunnen dus nog niet meer zeggen over deze

sneltesten dan dat er nu bekeken wordt wanneer en waar deze ingezet gaan worden en dat we hierbij uiteraard de behoefte

vanuit de zorg niet over het hoofd zien Daarvoor hoef ik morgen dus niet aan te schuiven lijkt mij helder voor hen

wij hebben het over het testgedeelte had ik heb uitgelegd dat het de bedoeling is10 2«
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gaf bij mij aan dat ze dit onderzoek vooral agendeert om te laten zien dat de huisartsen ook problemen hebben alles rond

te krijgen en erdus niet zomaar werk bij kunnen hebben wat volgens hen wel gevraagd wordt vanuit VWS ze had het over

eerder ontslag vanuit het ziekenhuis en de huisarts die dan zorg over moet nemen Dit lijkt me niet iets waar wij vanuit testen

aan hoeven te sluiten Ik begrijp dat er algemeen chagrijnig is over dat alle aandacht uitgaat naar de ziekenhuizen Dat signaal
hebben we volgens mij al wel eerder gehoord daar zijn jullie ongetwijfeld ook al mee bezig

I0 2e

Ik ga er dus vanuit dat ik niet aan hoef te schuiven morgen maar hoor het graag als dat wel nodig is
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Als jullie ze vandaag al spreken dan kan het morgen van de agenda en verwijzen we naar het gesprek van vandaag Mocht

vandaag aanleiding geven tot een vervolg morgen laat maar weten dan houden we het op de agenda
Ik stuur je de webex door

Groet

10 2e

10 2e 10 2e l@minvws nlVan

Verzonden woensdag 21 oktober 2020 10 55

Aan minvws nl2«

miffigj@minvws nl

Onderwerp RE COVID 19 koepeloverleg 22 10

CC

10 2eHa

Ik zal aansluiten al spreken wij de LHV hier vandaag zelf ook over Ik ga nog eens kijken of dat echt nodig is Hopelijk kunnen

we morgen meer zeggen overde sneltesten en waar we ze gaan inzetten maar ik betwijfel het

Stuur jij mij het vergader verzoek door
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Morgen hebben we weer covid koepeloverleg Zou jij gezien onderstaand verzoek vanuit de LHV aanwezig willen zijn Het is van
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Besten

Voor morgen wil ik graag de situatie wat betreft uitval personeel in de huisartspraktijk bespreken aan de hand van een peiling die

vorige week is gedaan onder de huisartsen

Voor de continuiteit van zorg zowel eerste als tweede lijn is het essentieel dat de uitval beperkt wordt Een oplossing om meer

personeel inzetbaar te houden het gebruik van sneltesten in de praktijk Daarmee kunnen we de quarantaine tijd aanzienlijk

verkorten We zoeken steun om dit snel ingeregeld te krijgen

Zie bijlage en nieuwsbericht

https wwwJhv nl actueel nieuws personeelsuitval huisartsenpraktiik baart zorgen sneltesten noodzakeliik

Met vriendelijke groet
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Donderdag om 12 uur spreken wij elkaar weer Graag ontvang ik jullie bespreekpunten morgen eind van de dag
Vanuit VWS horen we graag van jullie hoe het gaat met de griep vaccinatie van de eigen zorgmedewerkers hoe loopt het Zijn
eral cijfers bekend

Daarnaast wil ik jullie graag informeren over de toekomstige Covid 19 vaccinatie van het zorgpersoneel
Begin november wordt advies van de Gezondheidsraad verwacht over prioritering en explicitering van de doelgroepen voor

de COVID 19 vaccinatie Het algemene doel is om de gehele bevolking een vaccinatie aan te bieden maar gezien de

schaarste zullen er bepaaide groepen eerder in aanmerking komen

Anticiperend daarop en gezien de snelheid van het implementatietraject heeft het RIVM alvast een aantal prioritaire
doelgroepen benoemd waaronder het zorgpersoneel Zodra er een vaccin beschikbaar is en dat is mogelijk al begin 2021

moeten we klaarstaan voor uitvoering van de vaccinatie

Voorstel vanuit VWS is om de zorgverleners via een beperkt aantal arbodienstverleners te gaan vaccineren Voordeel van een

aanpak via een beperkt aantal arbodienstverleners is dat er hiermee minder werk op het bordje van de werkgevers komt die

in het kader van de Covid uitbraak al extra werkdruk ervaren Daarnaast kan op een makkelijkere manier aangesloten
worden op beoogde centrale registratiesystemen en is dit noodzakelijk voor de logistiek van de vaccinaties

OVAL en NVAB koepel van arbodienstverleners en bedrijfsartsen geven aan een rol te zien voor arbodiensten en

bedrijfsartsen bij het vaccineren van zorgpersoneel
De vaccins worden gratis geleverd
VWS realiseert zich dat de uitwerking verder vorm moet krijgen Hierover blijven we graag met jullie in gesprek en hopen op

jullie medewerking bij de verdere uitwerking
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